
Jednání Komise pro rozvoj AS FSV, 16. 5. 2023, 13:30 (duálně) 

 

Přítomni: Ivan Cuker, Michal Parízek, Simona Rutová, Jaromír Soukup, Eliška Ullrichová 

 

Omluveni: 

 

Hosté: Barbora Buřičová (BB), David Emler (DE), David Chaloupka (DCH), Petr Hrebenár 

(PH), Klárá Hyláková (KH), Tereza Klabíková Rábová (TR) 

 

 

Zápis: 

 

1.    Představení konceptu Noci Fakulty jeho iniciátory 

Iniciátoři námětu na pořádání Noci Fakulty FSV UK David Chaloupka a Petr Hrebenár 

představili koncept Nocí na jiných fakultách UK a myšlenku využít pořádání Noci na FSV 

jako klíčovou součást dlouhodobého procesu „zabydlování“ areálu Jinonice. 

Na základě diskuse s iniciátory a vedením Fakulty Barbora Buřičová (OVVK) zdůraznila, že 

z praktických důvodů nelze akci pořádat před otevřením budovy A, jehož termín nelze nyní 

určit, a že vzhledem k dalším akcím, které Fakulta zaštiťuje a OVVK spolupořádá v zimě, by 

první vhodný termín byl na jaře 2024. 

Iniciátoři David Chaloupka a Petr Hrebenár také zmínili, že akce je myšlena jako celofakultní 

a nadspolková, a proto nebyly v této fázi přímo studentské spolky oslovovány. 

David Emler konstatoval, že Fakulta ráda poskytne ke konání akce potřebnou podporu pro 

organizaci (zajištění zázemí, ostraha, atd). 

Vzhledem k potřebě odsunu akce oproti původními plánu minimálně o půl roku byla 

diskutována vhodnost pořádání menší pilotní akce na podzim 2023. 

 

  

2.    Agenda zabydlování a její komunikace studentům 

Michal Parízek představil hlavní závěry z neformálních jednání (a kulatého stolu) se zástupci 

studentských spolků FSV (E-Klub, FSV Circle, Miroslava, PK, SIMS, Studenti IKSŽ) 26. a 

27. 4. Ty lze rozdělit do dvou oblastí: konkrétní náměty a komunikace. 

Co se konkrétních námětů studentů týče, tak zmiňovány byly konkrétní nefunkční věci (audio 

a projekční technika, zásuvky v aulách, nejistota ohledně možnosti užívání tiskáren a další) 

a obecně absence „výzdoby“ a sterilnost prostředí. 

Co se možností zlepšení komunikace zejména vůči studentům týče, tak byly zmiňovány 

zejména následující problémy: 

A.  Na setkáních byla znatelná jistá míra nejasnosti studentů ohledně plánu dalších 

kroků v areálu, obecně malé povědomí o tom, co se v rámci areálu chystá, jestli se 

očekává doplnění výzdoby (a jaké) a dalších prvků pro každodenní užívání. 

B. Nejistota ohledně možnosti či nemožnosti užívání např. kuchyňky studenty, případně 

malé povědomí mezi studenty o tom, že jsou v Jinonicích v krátké vzdálenosti od 

naší budovy velká stravovací zařízení (areál Waltrovka). 

C.  Studenti konstatovali, že existující systém dávaní podnětů ohledně areálu (skrze 

emailovou adresu) není podle všeho všeobecně znám, navrhovali poněkud 

obsáhlejší informaci o tom, jaké podněty jsou řešeny. 



D. Obecně bylo na setkáních konstatováno, že pro pocit žijícího areálu poněkud chybí 

účinná platforma komunikace různých akcí a relevantních informací mezi instituty, 

spolky a studenty. 

V následné diskuse byly rozebírány možnosti účinnější komunikace relevantních informací 

ohledně areálu studentům. Barbora Buřičová konstatovala, že nedávno proběhlo setkání 

zástupců studentských spolků s děkanem, kde byla řada relevantních informací řečena. 

Klára Hyláková také zmínila, že OVVK má při nastavení na FSV napřímo komunikovat spíše 

menší objem klíčových informací, zatímco jádro komunikace vůči studentům a 

zaměstnancům leží na institutech. 

Jako možné vhodné kroky pro zlepšení komunikace plánů a stávajících možností areálu 

Jinonice bylo diskutováno podstatné rozšíření části webu FSV k areálu 

(https://fsv.cuni.cz/zivot-na-fakulte/areal-jinonice), zejména sekce Q&A, doplnění informací o 

stravovacích možnostech v okolí a užívání vybavení areálu. Také byla zmiňována možnost 

aktivnějšího informování o tom, že tento web s relevantními informacemi existuje (např. 

formou QR kódů v budově s tím, že na webu jsou pro studenty relevantní informace). Michal 

Parízek zmínil, že komunikace těchto informací, které se týkají všech studentů jinonických 

institutů, by měla méně záviset na šíření informací v rámci studentských spolků, které 

ostatně podstatnou část studentů nesdružují (např. v případě studentů CJSP donedávna 

žádný spolek neexistoval). 

Účastníci na závěr konstatovali, že jde o rozsáhlou agendu, které bude třeba se věnovat i 

nadále. 

 

 

3.    Další setkání Komise pro rozvoj 

Jako další termín pro jednání komise byl zvolen 9. červen v 9:00 (online na platformě 

zoom). 

Zapsal: M. Parízek 

  

 

https://fsv.cuni.cz/zivot-na-fakulte/areal-jinonice

